
ةإيضاحات للمشاريع المستهدف



المشروع
نوع 

المشروع

مساحة 
الأرض 

(²م)

مسطحات البناء 
(²م)

حجم 
المشروع 

نسبة 
الإنجاز

المالك

-تحت الدراسة²م2,747سكنيالسكنيلابيرل أرض 
ر شركة الجادة الأولى للتطوي

العقاري 

طرف ثالثمرحلة شراء الأراض يتحت الدراسة²م5000فندقيالفندقيبيرل أرض لا 

²22,022م9,758مكتبي /تجاري الشرقيلابيرل 
217,000,000

ريال
رصندوق الشرفة للاستثما95%

%95ريال²9,33793,000,000م2,734مكتبي /تجاري الغربيلابيرل 
ر شركة الجادة الأولى للتطوي

العقاري 

المستهدفةملخص المشاريع 

لابيرل ) ين قائمينتهدف هذه الشراكة المرفقة في إعلان خطاب النوايا بين الشركتين إلى الاستحواذ على مشروعين عقاري
ات متميزة تشمل ، مع التوسع من خلال الاستحواذ على أراضٍ إضافية بغرض تطويرها إنشائيًا لمشروع(الشرقي والغربي

ا وشققًا سكنية
ً
(.لابيرل السكني والفندقي) فندق



الشرقيلابيرل 

مدينةفيالشاطئحيفيالمشروعيقع
حياةوبنمط.صاري شارععلىجدة

كون يتحيثوالرفاهيةالعملبينما
ومحلاتمكتبةمبانٍ منالمشروع
منالعديدعلىتحتوي تجارية

ةالوجهلتصبحوالمقاهيالمطاعم
أجواءيربتوفوالأفرادللشركاتالمثلى

.لمرتاديهورفاهيةمناسبة



الغربيلابيرل 

منالغربيلابيرل مشروعيتكون 
بيمكتبرجعنعبارةطوابقثمانية

ومقاهيمطاعممنتجاريةومحلات
زواروالموظفينرغباتتخدممتنوعة
همأأحدصاري شارعفيويقعالمجمع،
جدهمدينةفيالرئيسيةالمواقع
.الكورنيشمنبالقرب



لابيرل السكني والفندقي

ميضجدةقلبفيفاخرسكنيبرج
بإطلالاتفاخرةسكنيةوحدة300

البرجيتميز.المدينةعلىساحرة
نمبالقربالاستراتيجيبموقعه

هيرة،الشالتجاريةوالمراكزالكورنيش
حثون يبلمنمثاليًاخيارًايجعلهمما
جميعمعراقيةمعيشيةتجربةعن

بُعدعلىالأساسيةالخدمات
.خطوات



Legal Disclaimer إخلاء مسؤولية

By viewing this document, you irrevocably agree to be bound by the following terms. افق على الالتزام بالشروط  :التاليةباطلاعك على هذا المستند، فإنك تو

The information provided in these slides and any written or verbal accompanying communication regarding or by First 

Avenue for Real Estate Development Co. (the “Company”) or relating to these slides or the earnings call (collectively, the 

“Information”) is provided for information purposes only. The Information is qualified in its entirety by the information 

contained in the Company’s financial statements, annual board reports and announcements of the Saudi Exchange.

أو"(الشركة)"يالعقارللتطويرالأولىالجادةبشركةيتعلقمصاحبشفهيأوخطيتواصلوأيالتقديميالعرضهذافيالمضمنةالمعلوماتإن
 إليهاويشار)التقديميالعرضبهذامتعلقأوعنهاصادر

ً
مجملهافيخضعوتفقط،توعويةلأهدافتوفيرهاتم"(المعلومات"بـيليفيمامجتمعة

.السعوديةتداول موقععلىالشركةوإعلاناتالسنويةالإدارةمجلسوتقاريرللشركةالماليةالبياناتفيالواردةللمعلومات

The Information does not purport to be full, accurate or complete. No reliance may be placed for any purpose on the 

Information or its accuracy, fairness or completeness. It is not the intention to provide, and you may not rely on the 

Information as providing, a complete or comprehensive analysis of the Company’s financial or trading position or 

prospects.

.كانغرضلأيلهااكتماأوعدالتهاأودقتهاأوالمعلوماتعلىالاعتماديجوز ولاصحيحة،أودقيقةأوكاملةأنهابافتراضمقدمةليستالمعلوماتإن
.الغرضلهذاعليهاالاعتماديجوز ولاللشركة،التجاري أوالماليللوضعشاملأوكاملتحليلتوفيرمنهاالهدفوليس

Neither the Company nor any of its directors, officers, employees,  agents, affiliates or subsidiaries accept any 

responsibility or liability whatsoever (whether in contract, tort or otherwise) for, or guarantee or give any explicit or 

implicit warranty, representation or undertaking, as to, the accuracy,  fairness or completeness of any of the Information, 

and disclaims all liability and responsibility for any loss or damage  (including in respect of direct, indirect or 

consequential loss or damage) caused by any action taken or not taken as a  result, or on the basis, of the Information or 

otherwise arising in connection therewith. 

نوعأيمنالتزامأومسؤوليةأيلهاالتابعةالشركاتأوتابعيهاأووكلائهاأوموظفيهاأومسؤوليهاأوإدارتهامجلسأعضاءمنأيأوالشركةتقبللا
المعلومات،تمالاكأوعدالةأوبدقةيتعلقفيماضمني،أوصريحتعهدأوضمانأيتقدمولا(غيرهاأوتقصيريةمسؤوليةأوتعاقديًاأكانسواءً )

إجراءأيعنالناجم(التبعيأوالمباشرغيرأوالمباشرالضرر أوبالخسارةيتعلقماذلكفيبما)ضرر أوخسارةأيعنمسؤوليةأيمننفسهاوتُخلي
.بالمعلوماتيتعلقفيماينشأآخرأمرأيأوالمعلوماتعلىبناءً اتخاذهعنالعدول أواتخاذهتم

The Information contains forward-looking statements. These statements may include, without limitation, any statements 

preceded by, followed by or including words such as “target,” “believe,” “expect,” “aim,” “intend,” “may,” “anticipate,” 

“estimate,” “plan,” “project,” “will,” “can have,” “likely,” “should,” “would,” “could”, “continue”, “forward” and other 

words and terms of similar meaning or the negative thereof. Such forward-looking statements are based on numerous 

assumptions and cannot be ascertained, as they involve known and unknown risks, uncertainties and other factors within 

or beyond the Company’s control that could cause the Company’s actual results, performance or achievements to be 

materially different from the expected results, performance, or achievements expressed or implied by such forward-

looking statements. Reliance should not be placed on such forward-looking statements, and the Company, its directors, 

officers, employees, agents, affiliates and subsidiaries shall not be liable for any direct or indirect loss or damage that any 

person may incur due to their reliance on the forward-looking statements.

أومتبوعةأووقةمسبعباراتأيالحصر،لاالمثالسبيلعلىالإفادات،هذهتتضمنقد.استشرافيةأومستقبليةإفاداتعلىالمعلوماتتحتوي 
أو،"قد"أو،"يسعى"أو،"يعتقد"أو،"متوقع"أو،"سوف"أو،"يخطط"أو،"ينوي "أو،"يقدر"أو،"يهدف"أو،"يتوقع"مثلكلماتتتضمن

منالعديدإلىتقبليةالمسالإفاداتهذهتستند.منهاالنفيأوالمماثلالمعنىذاتوالمصطلحاتالكلماتمنوغيرها"ينبغي"أو،"يمكن"أو،"سيكون "
قدوالتيارجهاخأوالشركةسيطرةفيأخرى وعواملوشكوكمعروفةوغيرمعروفةمخاطرعلىتنطوي أنهاحيثمنهاالتأكديمكنولاالافتراضات،

اإنجازاتهاأوأدائهاأوللشركةالفعليةالنتائجاختلاففيتتسبب
ً
فيالضمنيةأوعنهاالمعبرةالمتوقعالإنجازاتأوالأداءأوالنتائجعنجوهريًااختلاف

وموظفوهاؤولوهاومسإدارتهامجلسوأعضاءالشركةتكون ولنالمستقبلية،الإفاداتهذهمثلعلىالاعتمادعدميجب.المستقبليةالإفاداتهذه
لإفاداتاهذهعلىاعتمادهبسببشخصلأيمباشرغيرأومباشرضرر أوخسارةأيعنمسؤولينلهاالتابعةوالشركاتوتابعيهاووكلاؤها

.المستقبلية

The Information, including but not limited to forward-looking statements, applies only as of the date it speaks and is not 

intended to give any assurances as to future results. The Company will not update, correct or revise the Information, 

including any financial data or forward-looking statements, as a result of new information, future events or otherwise, 

unless required by applicable law or regulation. 

اتقدمولاتاريخهافيكماالمستقبلية،الإفاداتالحصرلاالمثالسبيلعلىذلكفيبماالمعلومات،تنطبق تقومولن.المستقبليةنتائجالبشأنضمانً
 سواءً مستقبلية،إفاداتأوماليةبياناتأيذلكفيبماالمعلومات،تصحيحأومراجعةأوبتحديثالشركة

ً
أحداثأوديدةجلمعلوماتنتيجة

.بهاالمعمول اللوائحأوالنظامبموجبمطلوبًاذلكيكنلمماذلك،غيرأومستقبلية

No person should construe the Information as financial, tax or investment advice, and all readers should consult a licensed 

adviser to assist them in understanding the content of the Information as needed.

لمساعدتهممرخصشارمستاستشارةالقرّاءجميععلىويجباستثمارية،أوضريبيةأوماليةاستشارةأنهاعلىالمعلوماتتفسيرشخصلأييجوز لا
.الحاجةحسبالمعلوماتمحتوى فهمفي



وشكرا ً
:البريدًالالكتروني

IR@the1stavenue.com

:الجوال

+966 55 850 6969

:الموقعًالالكتروني

www.the1stavenue.com.sa
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